



**PROTOKOLL NR. 5 2023**  
**SBK DALADISTRIKTETS DISTRIKTSMÖTE**  
**2023-09-19 KL. 19:00 VIA ZOOM**

Närvarande:  
Distriktsstyrelsen  
Delegater från lokalklubbar  
Representanter från rasklubbar

**§46**

**MÖTETS ÖPPNANDE**

Distriktsordförande Nina Christoffersson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

Till sekreterare för mötet anmäldes Anna Isaksson.

**§47**

**GODKÄNNANDE AV DAGORDNING**

Den föredragna dagordningen godkändes.

**§48**

**VAL AV JUSTERARE**

Till justerare att jämte mötesordförande justera kvällens protokoll valdes Cassandra Wikgren och Linda Kvalöy Johansson.

**§49**

**RAPPORTER FRÅN UTSKOTT OCH KLUBBAR**

*Avesta BK*; Positiv stämning i klubben. Önskar mer snurr på lydnadssidan, övriga grenar fungerar fint. Valberedningen jobbar aktivt. Viss påverkan av svinpesten för delar av klubbens områden, t ex viss spårmark. Skyddsekipage från Fagersta kommer till Avesta för träning.

*Borlänge BK*; Ganska positiv stämning bland de som är på klubben. Just nu problem med blöta planer. Föreläsning men fysioterapeut planerad för medlemmarna.

*Falu BK*; Mycket på gång. Inriktade mot aktiviteter av olika slag. Flera cirklar är igång. Föreläsning i söndags, bra respons.

*Gagnef-Floda BK*; Stort fokus på inomhushallen, kontraktskrivningar nära. Mycket nose-work-aktiviteter just nu. Diskuterar mycket kring kommunikation ut till medlemmar.

*Hedemora-Säter BK*; Bra stämning hos de som är på klubben och tränar. Önskar att fler var där. Hundens vecka genomförd, aktiviteter varje dag. Stor uppslutning av både gamla som nya medlemmar. Glada för att fått en rallylydnadsdomare! Aktivt arbete mot agilityaktiviteter som saknats sista åren.

*Ludvika BK*; Känns som att de har det väldigt trevligt mellan alla som är där. Stort event nästa helg med 90 anmälda. Valberedning saknas fortfarande och arbete mot SM24 är i full gång.

*Malung-Sälens BK;* Enormt uppsving på torsdagsträningarna. Upp emot 12-15 deltagare. Alla grenar tränas och alla har haft trevligt. Valpkurs väldigt eftersökt med stort intresse, alternativ till kurs ses över. Försöker få fler intressenter för kursverksamhet. Fint klippta planer numer.

*Nedansiljans BK;* Utöver vanliga kurser har man haft Prova-på dagar i stort sett alla grenar. Dessa har varit väldigt välbesökta och fortsättningar planeras för vissa grenar. Välbesökta träningar och aktiva grensektorer.

*Hovawartklubben;* RM/SM hölls på Ludvika BK och all heder till dom för ett otroligt fint genomfört arrangemang! Klubben är väldigt nöjda och har bara positiva saker att säga om deras fantastiska arbete för eventet.

*Schäferklubben;* Inget nytt att rapportera just nu. Gävleklubben har lite provverksamhet under hösten. Ordförande i klubben saknas fortfarande och extra möte ska kallas till.

*Avel och hälsa;* Ansökningar skickade för utställningar 2025 samt 2 byte av plats 2024 pga Bruks-SM.

*Prov och tävling;* Påminner om utbildning TL Lydnad, det finns platser kvar att fylla. 27 september är tävlingsmöte inför tävlingssäsongen 2024 - glöm inte att anmäla deltagare. Therese Enbäck startar upp utskottsgruppen för specialsök. Camilla Frid har tagit sig an utskottsgruppen för rallylydnad. Agility har några klubbar som anordnar tävlingar men önskar fler. Tyvärr inget DM i år. Rallylydnads-DM går av stapeln 14 oktober. Anders Östling deltar i möte ikväll för alla distrikt angående SM Lydnad och Rallylydnad, saknas arrangör.

Nina påminner om vikten av att skicka in klubbens tävlingar man önskar och vikten av att delta i tävlingsmötet. Dalarna har inte så många domare och utskottet önskar att klubbarna planerar för hela årets tävlingar direkt, trots att det är delade brytdatum, för att underlätta tillsättning av domare. Många önskade tävlingars datum krockar och det blir problem med domare. Flera tankar och tips togs upp kring hur vi väljer tävlingar och sektorn tar dessa med sig. Helene Renström, Falu BK, ställer fråga kring TL Bruks som diskuterades tidigare i år - hur blir det med den? Frågan lämnas till Anders. Så snart det finns tillräckligt med deltagare i TL-utbildningarna kommer dessa att starta. Borlänge BK undrar om det kommer TS-utbildning inom kort? Utskottet uppmanar klubbarna att skicka in förfrågningar så vi vet hur behovet ser ut.

*Utbildning;* Allmäninstruktörsutbildning planeras med start 2023. Inbjudan ute hos klubbarna nu och utskottet inväntar anmälningar.

*Styrelsen;*

SKK:s valberedning har haft ett digitalt möte med distrikt, rasklubbar och styrelse i SBK. Efter nämnda möte informerade förbundsstyrelsen angående händelser kring vår centralorganisation där flera ledamöter samt kanslichef och VD Brukshundsservice avgått. Den information som diskuterades var mer eller mindre innehållet i det pressmeddelande som publicerades idag.

Värt att nämna är att en ny generalsekreterare är anställd och kommer att påbörja sin tjänst vid årsskiftet, fram till dess kommer en TF GS att tillsättas med omedelbar verkan för att leda kansliet.

Samma personer som ingår i valberedningen har haft ett uppdrag bredvid sitt vanliga arbete, där man har tjänstgjort som beredningsgrupp för att förbereda rekryteringen av ny

GS, det har alltså inte varit delaktiga i någon anställning utan endast i det förberedande arbetet.

Önskvärt att vara eftertänksam i kommentarer i sociala medier och att försöka se till SBK:s bästa, att avstå spekulationer och att spåda på ryktesspridning. Vi inväntar resultatet av utredningen.

## §50

### BRUKS-SM 2024

Dalarna fick ett positivt besked från förbundsstyrelsen och meddelade där att de ställer sig bakom våra krav. Ett krav var att få täckning för eventuell förlust så vår vinst från förra arrangemanget inte försvinner, dessa ska gå till verksamheten i Dalarna. En SM-styrgrupp har tillsatts, Nina och Anders delar SM-generaluppdraget, Lasse Holm är kassör, Bettan Thorstensson är huvudtävlingsledare, Kristina Jugas är ansvarig för sponsring.

Nästa vecka skrivs kontrakt med Leksands kommun avseende arenan.

Många positiva reaktioner på vårt engagemang. Just nu är i stort sett alla biträdande tävlingsledare tillsatta. IGP har valt att inte delta. Bruksprov Patrull finns med.

Avesta BK har erbjudit sig att ta 10 spår för att vi ska kunna ta 30 spår totalt, Ludvika har huvudansvaret med 20 spår. Många både i och utanför vårt distrikt har hört av sig och erbjudit hjälp.

Fråga kring vilka som kommer vara ansvariga för övriga grenar.

Sök tfTL Katarina Engevall, Falu BK,

Rapport tfTL Karin Ljudén, Mora BK,

Skydd tfTL ej klart ev kommer Johnny Eliasson Borlänge BK att ta ansvar för spår och avsök,

Patrull tfTL Carolin From Nedansiljans BK,

Lydnad i Leksand,

Uppletande tfTL Camilla Lindkvist, Borlänge BK,

Mondioring är ej klart ännu.

Anna Isaksson jobbar för närvarande med att sätta ihop en sekreterargrupp.

Datum för arrangemanget är 23-25 augusti 2024.

## §51

### ÖVRIGA FRÅGOR

Falun: Fråga från medlem. Vad gör distriktet för de medlemmar som inte är engagerade i SM?

Nina informerar om distriktets Bruksatsning och de olika delarna som inriktar sig mot både nybörjare och erfarna förare, satsningar mot SBK-instruktörer som önskar mer information om specialerna, t ex idébank. Presentationen skickas ut till klubbarna för enklare informationsflöde till medlemmarna. Däremot är inte tanken att brukset ska ha någon form av företräde - alla grenar är lika viktiga och behöver sitt utrymme.

Gagnef: Ersättning till instruktörer. Skulle vi kunna ha en gemensam linje för ersättningsnivåer? Varje lokalklubb har ett eget ansvar i den här frågan. Distriktet kan inte ta beslut i detta men rekommenderar att klubbarna talar med varandra för att ge input och ha eventuella samarbeten. Kanske en punkt till lokalklubbkonferensen som planeras.

Gagnef: Hur värderas olika medlemmars arbete på sina respektive klubbar? Ideellt kontra betalt.

Schäferklubben: Räknas IGP in i bruksatsningen?

Mora: Utbildning av funktionärer - har flera intresserade och önskar utbildning.

**§52**

**NÄSTA MÖTE**

Distriktsmöte den 6 december kl. 19:00 via Zoom.

**§53**

**MÖTETS AVSLUTANDE**

Ordförande Nina Christoffersson tackade samtliga för visat intresse och avslutade mötet.

Signeras digitalt av ordförande Nina Christoffersson, justerare Cassandra Wikgren och Linda Kvalöy samt mötessekreterare Anna Isaksson.